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Primátor Košíc František Knapík zvolal včera mimoriadne mestské zastupiteľstvo. Poslanci na ňom okrem
iného prerokovali návrh na zmenu územného plánu v súvislosti so zámerom rozšíriť Priemyselný park Pereš
(PPP). Tá bola spracovaná na základe podnetu spoločnosti Cassovia Bio Energy, ktorá pripravuje výstavbu
kogeneračnej jednotky na výrobu tepla a elektriny spaľovaním biomasy a prepojovacieho horúcovodu v
kontakte s lokalitou PPP na pozemkoch v západnej časti Barce. Návrh zmien územného plánu bol v Barci
verejne prerokovaný v polovici marca, keď miestne zastupiteľstvo neschválilo umiestnenie kogeneračnej
jednotky podľa návrhu zmien územného plánu. Stanovisko dá aj Krajský stavebný úrad v Košiciach.
Mestským poslancom útvar hlavného architekta a košický magistrát predkladá uznesenie, ktorým schvália
navrhované zmeny územného plánu.
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